
 
 

Protokoll fört vid styrelsemöte i Svensk förening för allmänmedicin på Teams 2024-02-19  

kl 19.45-21.15 

 

Närvarande 

Magnus Isacson (MI), ordförande 

Anders Lundqvist (AL), facklig sekreterare 

Andreas Stomby (AS), vetenskaplig sekreterare 

Panteha Hatefi (PH), kassör 

Linda Sandberg (LS), ledamot 

Andreas Thörneby (AT), ledamot 

Emil Péclard (EP), vice ordförande 

Åke Åkesson (ÅÅ), ledamot 

Adjungerade 

Helene Swärd (HS), kansliet 

Isabelle Körner Johnsson (IKJ), kansliet 

Gäster 

Från SLS Beredningsgrupp för primärvårdsfrågor;  

Susanna Althini, Hans Hjelmqvist och Susann Asplund 

 

§ 42 Mötet öppnades av ordförande. 
 

§ 43 Dagordningen fastställdes. 
 

§ 44 
 

Föregående Att-göra-lista gicks igenom och lades till handlingarna. Magnus Röjvall 
intresserad av att ingå i ett digitaliseringsråd men vill inte ta på sig ordförandeskap. 
Lokala SFAM-föreningar i Skåne tvehågsna inför att arrangera Kongressen 2025. 
Podcastintresse finns! Nordic Leader Seminar innebär hanterbara kostnader. Recension 
av Du sköna nya vård, Anna Gustafsson inskickad till AM.  
 

§ 45 
 

Ekonomi 
451 anmälda hittills till kongressen! 
 

§ 46 
 

Forskning 
AS planerar scheman för NCGP 2026 i Jönköping. Avstämningsmöte i Köpenhamn 11–12 
april. 
 

§ 47 
 

Remisser 
Förslag till ändringar för att öka mobiliteten tidigt i den akademiska karriären från 
Utbildningsdepartementet. Svar till SLS senast 11 april. 
Beslut: AS tillfrågar Forskningsrådet om någon annan kan åta sig uppdraget att 
formulera ett remissvar. 
 
 



 
 

§ 48 
 

Proposition om utökat antal styrelsemedlemmar 
Beslut: Antages utan ändringar. 
 

§ 49 
 

Höstmöte schema 
Diskussion kring punkten rapport från KKV – workshoppar. Viktigt att SFAM-H är 
välrepresenterat och tar på sig en drivande roll i detta sammanhang. Inbjudan kommer 
att skickas ut till råd och lokalföreningar. 
 

§ 50 
 

SLS beredningsgrupp för primärvårdsfrågor gästar 19.45-20.15 
Rapport från arbetet ”Vem kan vara fast läkarkontakt?” En gedigen historisk 
genomgång av alla turbulenta turer som varit i denna fråga, från lagstadgad rättighet 
till avskaffande och med Socialstyrelsens ett år gamla ganska lite förpliktande 
rekommendationer som slutkläm. Styrelsen instämmer i Beredningsgruppens 
rekommendationer och uppskattar den fina sammanställningen. En varning för starka 
motkrafter som inte nödvändigtvis ser den fasta läkarkontakten som den enda 
lösningen på vårdens kontinuitets- och tillitsproblem. 
 

§ 51 
 

Specialistexamen administrativt stöd 
Katarina Boltenstern har inte velat åta sig att administrera specialistexamen, och 
därmed återstår för Kompetensvärderingsrådet att diskutera och föreslå andra sätt att 
lösa arbetsuppgifterna på. 
 

§ 52 
 

Nomineringstext Årets lejon 
Beslut: Förslag till text godkännes.  
 

§ 53 
 

Rapport Kompetensvärderingsrådet 
Rådet har ett möte 21/2 där en struktur för rådets arbete ska diskuteras. En 
arbetsgrupp för att rekrytera en ny ordförande och en ny samordnare efter Karin 
Lindhagen har bildats. Några namnförslag finns.  
 

§ 54 
 

Verksamhetsberättelse 
Sista chansen att få med material till styrelsens del av verksamhetsberättelsen. 
 

§ 55 
 

Rapport från externa möten 
a) MI har träffat Acko Ankarberg tillsammans med Edwin Bernhardsson. 

Nationella läkemedelslistan är en segdragen dysfunktionell historia som nu 
Sofia Wallström ska utreda. Mikael Hoffman, NEPI, är djupt kritisk men kanske 
börjar nu fler aktörer lyssna på honom? 

b) Fin specialitetsövergripande temadag kring KKV på Läkaresällskapet som MI 
och PH deltog i. 

 
§ 56 
 

Månadens nyhetsbrev 
Sammanställs fortlöpande. Inte mycket material i dagsläget.  
 

§ 57 
 

Övriga frågor 
Förrädiska apotekstjänster 
AS har läst en rapport där apoteken föreslås tillhandahålla en farmaceuttjänst med 
namnet inhalationsvägledning. Vi konstaterar att apoteken inte har något 
vårdgivaransvar, men de har flera kopplingar med digifysiska aktörer inom vården. 



 
 

Betänklig form av tjänst som upprepar det vårdutbud som redan erbjuds på 
vårdcentralerna. Diskussion kring hur dylika förslag frodas och får gehör hos politiker, 
patientföreträdare utan tanke på att de driver mot en överanvändning av medicinska 
resurser och motverkar tanken om kontinuitet och långsiktigt vårdansvar. AS funderar 
på en debattartikel i frågan vilket uppmuntras.  
 

§ 58 
 

Nästa möte 
2024-03-04 Teams kl 20.00-21.15. 
 

§ 59 
 

Mötet avslutas 
Ordförande förklarade mötet avslutat. 
 

 

 

Vid protokollet  Justeras 

 

 

Anders Lundqvist  Magnus Isacson 

Facklig sekreterare  Ordförande 

 

 


